
Kære Flemming Aagaard 

 

Da der er tale om en principiel beslutning om nedklassificering uden 

stillingtagen til hvilke veje, der præcist er omfattet, er det ikke på 

nuværende tidspunkt muligt at udtale sig om, hvorvidt det kommende konkrete 

forslag vil omfatte Solbakken. En vurdering af, om der måtte være særlige 

juridiske forhold, der måtte gøre sig gældende for netop Solbakken, vil 

skulle indgå i en fremtidig behandling af, hvilke veje der konkret vil 

skulle nedklassificeres, og udarbejdelse af denne sag afventer 

principgodkendelsen. 

 

Med venlig hilsen 

Charlotte Green 
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